



SLO

# Za varnost vašega bivanja!

Da bi vam omogočili prijetnejše in brezskrbnejše počitnice ter povečali raven varnosti, organiziramo odvzem brisov na COVID-19 v kampu "Pineta". storitev je namenjena vsem gostom kampa, za katere je to pogoj za vrnitev v državo prebivališča.

Cena PCR testa z rezultati v 24 urah v hrvaškem jeziku je **470,00 kun** (približno **63 EUR**), cena hitrega testa z rezultati v manj kot eni uri pa **125,00 kun** (približno **17 EUR**).

Testiranje se izvaja ob ponedeljkih-sredah-petkih od 9.00 do 11.00 h z obvezno predhodno rezervacijo na recepciji kampa vsak dan od ponedeljka do sobote od 08.00 do 11.00 ure.

Za dodatne informacije o COVID-19 obiščite uradno spletno stran Vlade RH [www.koronavirus.hr](http://www.koronavirus.hr)

Za informacije o drugih ukrepih kampa "Pineta" se obrnite na recepcijo kampa ali obiščite stran [www.safestayincroatia.hr](http://www.safestayincroatia.hr)

ENG

# For the safety of your stay!

In order to provide you with a pleasant and carefree holiday, as well as to increase the level of safety, we organize COVID-19 sampling in the Pineta Campsite. The service is intended for all campsite guests who are required to take the test before returning to their home countries.

The price of a PCR test with results within 24 hours in the Croatian language is **HRK 470,00** (approximately **63 EUR**), while the price of a rapid test with results in less than an hour is HRK **125,00** (approximately **17 EUR**).

Testing is performed on Mondays-Wednesdays-Fridays from 09.00 am to 11.00 am. Guests are required to make a prior reservation at the campsite reception every day from Monday to Saturday from 08.00 am to 11.00 am.

For additional COVID-19 information, visit the official website of the Croatian Government [www.koronavirus.hr](http://www.koronavirus.hr)

For information on other measures taken by the Pineta Campsite, please contact the campsite reception or visit [www.safestayincroatia.hr](http://www.safestayincroatia.hr)

DE

# Für die Sicherheit Ihres Aufenthalts!

Um Ihnen einen angenehmeren und unbeschwerteten Urlaub zu ermöglichen, und das Sicherheitsniveau zu erhöhen, organisieren wir COVID-19-Probenentnahmen am Campingplatz „Pineta“. Die Dienstleistung ist für alle Campinggäste, für die dies eine Voraussetzung für die Rückkehr in das Wohnsitzland ist, organisiert.

Der Preis für einen PCR-Test mit Ergebnissen innerhalb von 24 Stunden in kroatischer Sprache beträgt **470,00 HRK** (ca. **63 EUR**), und der Preis für einen Schnelltest mit Ergebnissen in weniger als einer Stunde beträgt **125,00 HRK** (ca. **17 EUR**).

Die Tests werden montags - mittwochs - freitags von 09.00 bis 11.00 Uhr durchgeführt. Es ist aber erforderlich, an der Rezeption des Campingplatzes täglich von Montag bis Samstag von 08.00 bis 11.00 Uhr einen Testtermin vorab zu reservieren.

Für weitere Informationen über COVID-19 besuchen Sie die offizielle Webseite der Regierung der Republik Kroatien: [www.koronavirus.hr](http://www.koronavirus.hr)

Für Informationen über weitere vom Campingplatz „Pineta“ unternommenen Maßnahmen wenden Sie sich an die Rezeption oder besuchen Sie die Webseite: [www.safestayincroatia.hr](http://www.safestayincroatia.hr)

HR

# Za sigurnost vašeg boravka!

Kako bismo Vam omogućili što ugodniji i bezbrižniji odmor, a u svrhu povećanja razine sigurnosti, organiziramo uzimanje uzoraka na COVID-19 u kampu „Pineta“. Usluga je namenjena svim gostima kampa kojima je to uvjet povratka u zemlju prebivališta.

Cijena PCR testa s rezultatima u roku od 24 sata na hrvatskom jeziku iznosi **470,00 kn** (približno **63 EUR**), a cijena brzog testa s rezultatima za manje od sat vremena iznosi **125,00 kn** (približno **17 EUR**).

Testiranje se vrši ponedeljkom-srijedom-petakom u vremenu od 09,00 do 11,00 h uz obveznu prethodnu rezervaciju termina na recepciji kampa svaki dan od ponedeljka- subote od 08,00 do 11,00 h.

Za dodatne informacije o COVID-19 posjetite službenu stranicu Vlade RH [www.koronavirus.hr](http://www.koronavirus.hr)

Za informacije o drugim poduzetim mjerama kampa „Pineta“ obratite se recepciji kampa ili posjetite stranicu [www.safestayincroatia.hr](http://www.safestayincroatia.hr)